
Z Á Z N A M 
zo zasadnutia 17. VZ OZ NČ dňa 18.9.2021 o 16,00 hod. v sále Obecného domu v Príbovciach 

 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 24 členov OZ NČ, VZ bolo uznášania 
schopné. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie, privítanie členov a hostí (pozvaní boli starostovia), niekoľko myšlienok 
úvodom o príčinách posunutia VZ, ktoré malo byť už začiatkom roka. 

2. Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie, zloženie je v prílohe – prečítať 
a o každej komisii dať hlasovať. Predseda volebnej komisie E. Môcová oboznámi 
prítomných s menami navrhovaných členov a zároveň navrhne spôsob voľby či tajne, 
alebo aklamačne. M.Taraba dá hlasovať o spôsobe voľby. 

3. Odovzdanie členských preukazov novým členkám a členovi OZ Anne Ondrušovej, 
Márii Vankovej, Emílii Gomolovej a Milanovi Fedákovi. (odovzdá predseda) 

4. Schválenie prihlášky novej členky OZ Gabriely Markovej a M. Vágnerovej 
5. Správa o činnosti OZ NČ za roky 2018 – 2020 (prednesie predseda) 
6. Správa o hospodárení OZ NČ za rok 2020 (prednesie hospodárka H. Motlová) 
7. Vystúpenie hostí (starostovia) 
8. Diskusia 
9. Voľba členov výboru a dozornej rady, najskôr sa VZ rozhodne o spôsobe hlasovania 

(vedie E. Môcová a dá aj hlasovať) 
10. Schválenie uznesení (prednesie K. Konrádová, hlasovať dá M. Taraba) 
11. Ukážky z USB Príbovce 2020 (K. Cejpek) 
12. Záver, vyzvať novozvolených členov výboru a DR, aby zostali na 1. zasadnutie 

(M.Taraba) 

K bodu 1  
 
Rokovanie VZ otvoril a viedol podpredseda OZ NČ Milan Taraba. V úvode privítal všetkých 
prítomných, osobitne nových členov, ktorí boli prijatí v r. 2020 do nášho OZ. Venoval tiež 
niekoľko myšlienok pandemickej situácii, ktorá už vyše roka výrazne ovplyvňuje celosvetový 
vývoj ľudskej spoločnosti.   
 
K bodu 2 
Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie, M. Taraba prečítal mená navrhovaných: 
Návrhová komisia: Katarína Konrádová, Viera Kršková, Monika Ondrušová.  

Mandátová a volebná komisia: Elena Môcová, Valika Achymská, Jana Bellová.  

Obidve komisie v uvedenom zložení boli jednomyseľne prítomnými členmi zvolené. Za 
predsedníčky komisií boli zvolené K. Konrádová a E. Môcová. VZ OZ NČ rozhodlo, že 
spôsob hlasovania bude verejné. 

K bodu 3 
 
Členské preukazy si prevzali osobne A. Ondrušová a E. Gomolová, dvom ďalším budú 
odovzdané osobne povereným členom OZ NČ. 



K bodu 4 
Predsedajúci predložil na schválenie prihlášky  za členky OZ NČ pp. G. Markovej a M. 
Vágnerovej. Ich členstvo bolo potvrdené jednoznačným hlasovaním všetkých prítomných. 
 
K bodu 5 
 
Správu OZ NČ za funkčné obdobie 2018 - 2020 predniesol predseda OZ NČ Kamil Cejpek. 
Celá správa je v prílohe tohto záznamu. V správe sa sústredil najmä na tieto problémy: 

• stručný pohľad na 15 rokov existencie OZ NČ, jeho prvotné zameranie, financovanie 
aktivít, spolupráca s obecnými samosprávami, 

• nezáujem mladších o členstvo  v našom OZ, 
• charitatívnu pomoc tým, ktorí to potrebujú, 
• zapájanie novousadlíkov do občiansky angažovaných aktivít, 
• príprava novej generácie na funkcie v OZ NČ, 
• denný stacionár pre aktívnych seniorov, 
• spoluúčasť na pripomenutí si významných výročí v r. 2020 (790. výročie prvej 

písomnej zmienky o Príbovciach, 130. výročie založenia DHZ, 90. výročie založenia 
športového klubu), 

• možnosti financovania aktivít OZ NČ z projektov VÚC ŽSK a najmä z 2 % 
odvedených daní, pomoc OÚ v Príbovciach, 

• poďakovanie končiacim vo výbore a DR pp. Andelovej, Junasovej, Andrašíkovej, 
Remšíkovej ako aj starostkám E. Vrabcovej, V. Fľakovej, starostovi P. Antalovi, MO 
JDS v Príbovciach. 

 
K bodu 6 
 
Správu o hospodárení OZ NČ za rok 2020 vypracovala a predniesla E. Motlová. Aj táto 
správa tvorí prílohu záznamu. Finančná situácia OZ NČ je priaznivá, aktíva v ČSOB 
a v pokladni sa udržiavajú na úrovni približne 1300 EUR. 
 
K bodu 7  

Pani starostka V. Fľaková poďakovala členom OZ NČ za aktivity v súvislosti s výročiami 
obce, informovala o zámeroch viac ponúkať občanom príležitosť kultúrneho vyžitia v rámci 
obce a o záujemcovi, ktorý si chce prenajať objekt bývalej Národnej školy a po jeho 
rekonštrukcii ho využiť ako sociálne zariadenie pre seniorov. 
 
K bodu 8 

V diskusii vystúpila J. Bellová, predsedníčka MO JDS v Príbovciach, ktorá ocenila dobrú 
spoluprácu s OZ NČ pri koordinovaní aktivít počas uplynulého obdobia. Členovia JDS sa 
počas minulého obdobia angažovali pri úprave miestneho cintorína, v ňom najmä opusteným 
hrobom. Tiež prispeli svojim podielom pri zbere šatstva a sanitačných prostriedkov pre 
Charitu v Kláštore p. Znievom. 
Ďalej sa viacerí členovia OZ zaujímali o projekt využitia objektu býv. Nár. školy na sociálne 
účely. 
Hospodárka OZ NČ H. Motlová predložila návrh na zvýšenie ročného členského o 1 EUR. 
OZ chce do konca t.r. ešte uskutočniť tieto aktivity: 

• Návšteva divadelného predstavenia (Martin, Zvolen), október 2021 
• Ekumenická spomienka na zosnulých – 1.11., 15,00 h., Dom smútku v Príbovciach 
• Adventné stretnutie – 18.12., rím. kat. kostol, 15,00 h. 



K bodu 9 

Slova sa ujala predsedníčka mandátovej a volebnej komisie E. Môcová. Konštatovala, že po 
uplynutí jednej hodiny od začiatku zasadnutia Valného zhromaždenia je prítomných 24 
riadnych členov, čo je nadpolovičná väčšina aktívnych žijúcich členov a teda VZ je uznášania 
schopné, môže hlasovať a prijímať uznesenia. Prečítala mená navrhovaných členov výboru 
a dozornej rady: Kamil Cejpek, Gabriela Matejčíková, Helena Motlová, Jela Stráňayová, 
Milan Taraba, Monika Ondrušová, Helena Líšková, Iveta Michálková. Okrem toho budú 
vykonávať dve členky OZ nevolené funkcie a to: 

Kronikárka : Eleonóra Bročková 

Správca www stránky OZ NČ: Janka Blahušiaková-Kubernátová 

Keďže neboli vznesené k navrhovaným členom výboru a dozornej rady žiadne pripomienky, 
dala predsedníčka volebnej komisie hlasovať verejne za celú kandidátku. VZ jednomyseľne 
hlasovalo za navrhovaných. 
 

K bodu 10 

 
Návrhová komisia pripravila nasledovný návrh uznesení z VZ NČ, ktorý predniesla K. 
Konrádová: 
 

Uznesenie č. 1/2021-VZ 

Valné zhromaždenie Občianskeho združenia Nádej človeka (ďalej VZ) schvaľuje návrhovú 
komisiu v zložení:  
Katarína Konrádová, Viera Kršková, Monika Ondrušová 
Volebnú komisiu v zložení: Elena Môcová, Valika Achymská, Jana Bellová.  

Uznesenie č. 2/2020-VZ 

VZ schvaľuje správu o činnosti OZ NČ za roky 2018 až 2020 prednesenú predsedom. 

Uznesenie č. 3/2020-VZ 

VZ schvaľuje správu o hospodárení OZ NČ za rok 2020 prednesenú hospodárkou. 

Uznesenie č. 4/2020-VZ 

Schvaľuje členov výboru a dozornej rady takto: Kamil Cejpek, Gabriela Matejčíková, Helena 
Motlová, Jela Stráňayová, Milan Taraba, Monika Ondrušová, Helena Líšková, Iveta 
Michálková. 
 
Uznesenie č. 5/2020-VZ 

Schvaľuje zvýšenie členského od 1.1.2021 na 3 EUR za rok. 

Uznesenie č. 6/2020-VZ 

Schvaľuje nové členky OZ NČ Gabrielu Markovú, rodenú Ondrušovú a Máriu Vágnerovú. 

 



Uznesenie č. 7/2020-VZ 

VZ ukladá Predsedníctvu zakotviť podnety z diskusie do plánu činnosti v r. 2021 - 2022. 
Zodp.: predseda a výbor OZ NČ 

Za tieto uznesenia hlasovalo všetkých 24 prítomných členov OZ NČ 
 
K bodom 11, 12 

Záver zasadnutia viedol K. Cejpek, ktorý stručne predstavil elektronickú publikáciu 
„Príbovce 2020 - minulosť a prítomnosť“ , ktorá je k dispozícii na kopírovanie pre záujemcov 
v Obecnej knižnici v Príbovciach. Na konci VZ M. Taraba poďakoval všetkým, ktorí sa 
pričinili o prípravu sály a malé pohostenie, pani starostke a členom OZ NČ za účasť na 
zasadnutí, ktoré bolo ukončené o 18,30 h. 
  
Prílohy:  1 x Správa o činnosti OZ NČ za roky 2018-2020 
    1 x Správa o hospodárení OZ NČ za rok 2020 
    1 x Prezenčná listina z VZ OČ NČ 
 
 

Zapísal: K. Cejpek     ............................................................. 

 

Overila: M. Remšíková ......................................................... 

 


